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Poznań, 25 kwietnia 2016 r. 

Sz. P. 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

INTERPELACJA 

w sprawie: nasadzeń drzew w pasach drogowych ulic: Kołłątaja, Nizinnej, Góreckiej oraz pętli tramwajowej 

Dębiec. 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

na ulicach: Hugona Kołłątaja (odcinek od ul. Rejewskiego do ul. Kwiatkowskiego – str. zachodnia oraz 

odcinek od ul. Kwiatkowskiego do ul. Wojkiewicza – str. wschodnia), Nizinnej (odc. Kobylińska – Korzenna) 

oraz Góreckiej (odc. Czechosłowacka – Bohaterów Westerplatte) znajdują się pasy terenu, na których 

możnaby nasadzić drzewa. Rola drzew w mieście jest nieprzeceniona i powinny one rosnąć wszędzie tam, 

gdzie jest taka możliwość. Ponadto, poprawiłaby się estetyka tych ulic. 

Często do jednostek miejskich (np. szkół) zwracają się podmioty (m. in. deweloperzy, Aquanet) 

z pytaniami o udostępnienie terenu na nasadzenia rekompensacyjne. Być może byłaby możliwość wskazania 

w jednej z decyzji zezwalającej na wycinkę drzew o wskazanie tych terenów w celu nasadzenia drzew. 

Ponadto proszę o rozważenie nasadzeń wewnątrz pętli tramwajowej Dębiec drzew iglastych (gatunków 

odpornych na warunki miejskie). W okresie jesienno-zimowym miejsce to jest pozbawione zieleni. 

 

        Z góry dziękuję za odpowiedź 

 

         Tomasz Wierzbicki 

 

 


